
Geacht College.

Op 4 juni 2020 is door de Dorpspartij en het CDA een motie ingediend, 
waarbij het college de opdracht heeft gekregen om in gesprek te gaan 
met de mede belanghebbenden,  gemeente Boxmeer, Deurne en Venray 
om te kijken of er behoefte is voor een gezamenlijk onderzoek. 

Verder heeft het college, in deze motie, de opdracht van de raad 
gekregen om samen met de andere gemeenten te bepalen wat de beste 
stappen zijn om de maatschappelijke en economische effecten in beeld 
te brengen.

Vraag 1: 

Is er al actie ondernomen om te beoordelen of er behoefte is aan een 
gezamenlijk onderzoek en om samen met de andere gemeente bepalen 
wat de beste stappen zijn om de maatschappelijke en economische 
effecten in beeld te brengen, zoals beschreven in de motie?

Zo ja,  wat zijn de resultaten hiervan?

Ja, ambtelijk is voorgelegd aan buurgemeenten en defensie wat de mogelijkheid is 
van een KEA, zoals vermeld in de RIN van oktober 2020. Door Venray is dit opgepakt 
en ingebracht in het COVM van december. De gemeente Gemert-Bakel heeft 
aangegeven ook achter deze brief van Venray te staan. Op dit moment wachten we 
op de reactie van defensie en is de verwachting dat dit via Venray en het COVM weer 
tergkomt. 

Zo nee, wat is de reden dat er nog geen contacten zijn geweest en er 
geen afspraken zijn gemaakt? 

Vraag 2:

Is het college bereid om in het kader van deze motie(met name gezien 
de tweede alinea) in samenwerking met de genoemde gemeenten een 
onderzoek te laten verrichten door de gemeenschappelijke 
gezondheidsdienst(GGD) naar de te verwachten extra geluidoverlast 
door de F35?

Het is lastig om de GGD wat te laten onderzoeken wat er nog niet is. We zullen dit 
vraagstuk op de agenda van het eerst volgende COVM plaatsen met de vraag of een 
dergelijk onderzoek reeds is uitgevoerd in Volkel of Leeuwarden en of deze 
bevindingen met ons gedeeld kunnen worden.


